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Protokół Nr XXI/6/2020 

Sesję rozpoczęto w dniu 15 lipca 2020 roku o godz. 9:00 i zakończono o godz. 12:10.
 
W sesji na podstawie 

listy obecności na ogólną ilość 15 radnych udział wzięło od pkt.5 porządku obrad sesji 11 radnych, na 

początku sesji do pkt.4 uczestniczyło 12 radnych, czyli wymagane quorum. Miejsce odbycia sesji – sala 

„Stodoła” Gminne Centrum Kultury w Gąsawie. 

 

Radni nieobecni  

1. Robert Dworek 

2. Artur Mrówczyński 

3. Roman Szczęsny 

 

Spoza rady w sesji udział wzięli: 

Błażej Łabędzki – Wójt Gminy Gąsawa, 

Natalia Nowakowska – Sekretarz Gminy Gąsawa, 

Teresa Katulska – Skarbnik Gminy Gąsawa, 

Witold Mrówczyński – radny Rady Powiatu w Żninie  

Karol Wrzesiński – kierownik referatu w UG w Gąsawie,  

przedstawiciele prasy lokalnej (Tygodnik Pałuki) 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym  

5. Sprawozdanie o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym oraz informacja z realizacji uchwał. 

6. Informacja o złożonych interpelacjach i wnioskach przez radnych. 

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) przyjęcia prowadzenia zadania z zakresu administracji rządowej dotyczącej utrzymania grobów i 

cmentarzy wojennych, 

b) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami i najemcami kolejnych umów 

dzierżawy i najmu na okres 3 lat nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Gąsawa, 

c) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Gąsawa, 

położonej w obrębie ewidencyjnym Gąsawa,  

d) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Gąsawa położonej 

w obrębie ewidencyjnym Pniewy, 

e) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Gąsawa położonej 

w obrębie ewidencyjnym Rozalinowo – Piastowo. 

f) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Gąsawa, 

położonej w obrębie ewidencyjnym Biskupin, 

g) wyrażenia zgody na zbycie w drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej stanowiącej 

własność Gminy Gąsawa położonej w obrębie ewidencyjnym Gąsawa, 
h) ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Gąsawa na rok szkolny 2020/2021 

i) wprowadzenia zmian do budżetu gminy na 2020 rok, 

j) zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2020 – 2030. 

8. Debata nad Raportem o stanie Gminy Gąsawa za rok 2019 

a) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy wotum zaufania 

9. Przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za rok 2019 wraz ze sprawozdaniem finansowym 

gminy za 2019 rok oraz informacją o stanie mienia komunalnego: 

a) wprowadzenie, 

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy o przedłożonym przez Wójta 

sprawozdaniu finansowym, sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2019 rok wraz  z 

informacją o stanie mienia Gminy, 

c) wniosek komisji rewizyjnej,  
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d) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku komisji rewizyjnej dotyczącej 

udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy z działalności finansowej za rok 2019, 

e)  dyskusja, 

f) podjęcie uchwał w sprawach: 

- zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy za 

2019 rok, 

- udzielenia absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy za 2019 rok 

10. Wolne głosy i wnioski. 

11. Zakończenie.  

 

Ad.1,2 

Otwarcia sesji dokonał przewodniczący rady gminy Mariusz Kazik, który powitał wszystkich przybyłych na 

sesję oraz na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji na ogólną ilość 15 radnych udział bierze w tej 

chwili 11 radnych i jest ona władna do podejmowania uchwał. Następnie przedstawił porządek obrad sesji, i   

zwrócił się o rozszerzenie porządku obrad o punkt pt. „Wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej 

dla Gminy Bircza,” Przewodniczący zaproponował by punkt ten wprowadzić jako 8 w porządku obrad i 

przesunąć kolejne punkty.  

Zgłoszony wniosek Przewodniczący poddał pod głosowanie. Przeprowadzono głosowanie jawne. W 

głosowaniu udział wzięło 11 radnych. Za wnioskiem głosowało 11 radnych, przeciw głosowało 0 radnych, 

wstrzymało się od głosowania 0 radnych.  

W oparciu o wynik głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy w Gąsawie wniosek przyjęła.  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad jako pkt. 9 pt 

„Rozpatrzenie wniosku o podjęcie uchwały w sprawie udzielenia przedsiębiorcom ulgi w zakresie podatku 

od nieruchomości dla grupy przedsiębiorców w branży związanej ze świadczeniem usług i transportu.”  

Zgłoszony wniosek Przewodniczący poddał pod głosowanie. Przeprowadzono głosowanie jawne. W 

głosowaniu udział wzięło 11 radnych. Za wnioskiem głosowało 11 radnych, przeciw głosowało 0 radnych, 

wstrzymało się od głosowania 0 radnych.  

Przewodniczący stwierdził, że po wprowadzonych zmianach porządek obrad XXI sesji przedstawia się 

następująco:  

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym  

5. Sprawozdanie o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym oraz informacja z realizacji uchwał. 

6. Informacja o złożonych interpelacjach i wnioskach przez radnych. 

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) przyjęcia prowadzenia zadania z zakresu administracji rządowej dotyczącej utrzymania grobów i 

cmentarzy wojennych, 

b) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami i najemcami kolejnych umów 

dzierżawy i najmu na okres 3 lat nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy 

Gąsawa, 

c) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Gąsawa, 

położonej w obrębie ewidencyjnym Gąsawa,  

d) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Gąsawa 

położonej w obrębie ewidencyjnym Pniewy, 

e) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Gąsawa 

położonej w obrębie ewidencyjnym Rozalinowo – Piastowo. 

f) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Gąsawa, 

położonej w obrębie ewidencyjnym Biskupin, 

g) wyrażenia zgody na zbycie w drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej stanowiącej 

własność Gminy Gąsawa położonej w obrębie ewidencyjnym Gąsawa, 
h) ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Gąsawa na rok szkolny 2020/2021 

i) wprowadzenia zmian do budżetu gminy na 2020 rok, 
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j) zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2020 – 2030. 

k) wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej dla Gminy Bircza, 

8. Rozpatrzenie wniosku o podjęcie uchwały w sprawie udzielenia przedsiębiorcom ulgi w zakresie 

podatku od nieruchomości dla grupy przedsiębiorców w branży związanej ze świadczeniem usług i 

transportu.  
9. Debata nad Raportem o stanie Gminy Gąsawa za rok 2019 

a) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy wotum zaufania 

10. Przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za rok 2019 wraz ze sprawozdaniem 

finansowym gminy za 2019 rok oraz informacją o stanie mienia komunalnego: 

a) wprowadzenie, 

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy o przedłożonym przez 

Wójta sprawozdaniu finansowym, sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2019 rok wraz  

z informacją o stanie mienia Gminy, 

c) wniosek komisji rewizyjnej,  

d) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku komisji rewizyjnej dotyczącej 

udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy z działalności finansowej za rok 2019, 

e)  dyskusja, 

f) podjęcie uchwał w sprawach: 

 zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Gminy za 2019 rok, 

 udzielenia absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy za 2019 rok 

11. Wolne głosy i wnioski. 

12. Zakończenie.  

 

 

Ad.3. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół z ostatniej sesji został wyłożony do wglądu 

radnych przed sesją oraz w biurze rady. Zapytał radnych czy go czytać, czy przyjmą w wersji wyłożonej bez 

odczytywania. Radni zdecydowali, aby protokołu nie odczytywać i przyjęli w wersji wyłożonej jednogłośnie 

11 głosami „za”. 

Ad.4. 

W tym punkcie porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy złożył sprawozdanie o swojej pracy w okresie 

międzysesyjnym. 

(Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.) 

 

Ad.5  Od tego punktu porządku obrad sesji w sesji uczestniczy 12 radnych. 

Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie ze swojej pracy w okresie międzysesyjnym od dnia 26 maja 2020 

roku do dnia 14 lipca  2020 r. oraz informację z realizacji uchwał (sprawozdanie stanowi załącznik do 

protokołu). 

 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że zostały złożone dwa wnioski: 

  radny Leszek Kranz złożył wniosek o uhonorowanie  od radnego Leszka Kranza wyróżnienie 

zawodniczek drużyny juniorek starszych za zdobycie tytułu Mistrzyń Polski w swojej kategorii 

wiekowej broniąc ten tytuł z ubiegłego roku oraz zawodników drużyny seniorów LKS w Gąsawie za 

zdobycie brązowego medalu Mistrzostw Polski 

  radny Roman Szewczyk złożył wniosek o utworzenie z trybie pilnym przejścia dla pieszych w 

miejscowości Biskupin na wysokości posesji p. Andrzeja Lewandowskiego i p. Piotra Knitter. W 

związku z reorganizacją Rychu drogowego w Gąsawie nastąpiło zwielokrotnienie natężenia ruchu 

drogowego w Biskupinie co stwarza realne zagrożenie dla zdrowia i bezpieczeństwa mieszkańców. 

Przewodniczący Rady Gminy w/w wnioski przekazał Wójtowi Gminy. 
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Ad.7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

a) przyjęcia prowadzenia zadania z zakresu administracji rządowej dotyczącej utrzymania 

grobów i cmentarzy wojennych, 

projekt uchwały był omawiany i pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady gminy. Nie 

wniesiono uwag do przedstawionego projektu uchwały. Za podjęciem  Uchwały Nr XXI/143/2020, 

w sprawie przyjęcia prowadzenia zadania z zakresu administracji rządowej dotyczącej utrzymania 

grobów i cmentarzy wojennych głosowało 12 radnych obecnych na sesji (jednogłośnie). 

 

b) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami i najemcami kolejnych umów 

dzierżawy i najmu na okres 3 lat nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy 

Gąsawa, 

projekt uchwały był omawiany i pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady gminy. Nie 

wniesiono uwag do przedstawionego projektu uchwały. Uchwała Nr XXI/144/2020 w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami i najemcami kolejnych umów 

dzierżawy i najmu na okres 3 lat nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy 

Gąsawa, została podjęta 12 głosami „za” (jednogłośnie. ) 

 

c) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Gąsawa, 

położonej w obrębie ewidencyjnym Gąsawa,  

Po krótkim wprowadzeniu w zagadnienie przez Natalię Nowakowską  Sekretarza Gminy  radni 9 

głosami „przeciw „ i 3 głosami wstrzymującymi się nie podjęli uchwały o wyrażeniu zgody na 

zbycie nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Gąsawa położonej w obrębie 

ewidencyjnym Gąsawa  

 

d) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Gąsawa 

położonej w obrębie ewidencyjnym Pniewy, 

Projekt uchwały był szczegółowo omówiony na posiedzeniu komisji Rady Gminy. Po krótkim 

wprowadzeniu w zagadnienie przez p. Natalię Nowakowską Sekretarza Gminy radni 7 głosami „za” 

4 „przeciw” oraz 1 „wstrzymującym się” podjęli uchwałę nr XXI/145/2020 w sprawie wyrażenia 

zgody na zbycie nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Gąsawa położonej w 

obrębie ewidencyjnym Pniewy. 

 

e) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Gąsawa 

położonej w obrębie ewidencyjnym Rozalinowo – Piastowo. 

Projekt uchwały był szczegółowo omówiony na posiedzeniu komisji Rady Gminy. Po krótkim 

wprowadzeniu w zagadnienie przez p. Natalię Nowakowską Sekretarza Gminy radni 12 głosami 

„za”( jednogłośnie) podjęli uchwałę nr XXI/146/2020 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Gąsawa położonej w obrębie ewidencyjnym 

Piastowo - Rozalinowo 

 

f) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Gąsawa, 

położonej w obrębie ewidencyjnym Biskupin, 

Po krótkim wprowadzeniu w zagadnienie przez Natalię Nowakowską  Sekretarza Gminy  radni 12 

głosami „przeciw” nie podjęli uchwały o wyrażeniu zgody na zbycie nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Gąsawa położonej w obrębie ewidencyjnym Biskupin. Ponadto radny 

Roman Szewczyk zwrócił się w imieniu mieszkańców i sołtysa z prośbą, żeby działki tej nie 

wydzierżawiać ponieważ jest pomysł na jej zagospodarowanie. 
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g) wyrażenia zgody na zbycie w drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej stanowiącej 

własność Gminy Gąsawa położonej w obrębie ewidencyjnym Gąsawa, 
Po krótkim wprowadzeniu w zagadnienie przez Natalię Nowakowską  Sekretarza Gminy  radni 11 

głosami „przeciw” i 1 „ wstrzymującym się” nie podjęli uchwały o wyrażeniu zgody na zbycie 

nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Gąsawa położonej w obrębie ewidencyjnym 

Gąsawa.  

 

h) ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Gąsawa na rok szkolny 2020/2021 

projekt uchwały był omawiany i pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady gminy p. Karol 

Wrzesiński kierownik referatu oświaty, i kultury fizycznej wprowadził szczegółowo radnych w 

zagadnienie i jednocześnie dodał że niniejsza uchwała dotyczy zwrotu kosztów dowozu uczniów 

niepełnosprawnych do szkoły. Nie wniesiono uwag do przedstawionego projektu uchwały. Uchwała 

Nr XXI/147/2020, w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Gąsawa na rok 

szkolny 2020/2021 została podjęta 12 głosami „za” ( jednogłośnie). 

 

i) wprowadzenia zmian do budżetu gminy na 2020 rok, 

Projekt uchwały był omawiany na posiedzeniach komisji Rady Gminy. Skarbnik gminy Teresa 

Katulska przedstawiła, że w budżecie Gminy Gąsawa na 2020 rok proponuje się dokonać zmiany, 

które polegajace na zwiększeniu dochodów o kwotę 554.535,75 zł  z tytułu zwiększenie dotacji na 

zadania zlecone o kwotę 10.251,46 zł, dotacji celowej na realizację programów z udziałem środków 

europejskich 6.000,00 zł oraz dotacja na współfinansowanie inwestycji 538.284,29 zł.   Po stronie 

wydatków zwiększono budżet o kwotę 119.451,46 zł tj. z tytułu zwiększenia dochodów oraz 

zmniejszenia deficytu budżetowego o kwotę 435.084,29 zł .Dokonano zmniejszenia  planowanych 

przychodów  o kwotę 435.084,29 zł z tytułu : 

1)  planowanego kredytu długoterminowego o kwotę 400.000,00 zł 

2) pozostałość wolnych środków za lata ubiegłe o kwotę 35.084,29 zł 

Po stronie dochodów zwiększono  budżet o kwotę 554.535,75 zł , w tym: 

1) Zwiększono dotację celową  na zadania zlecone  gminie w wysokości 10.136,41 zł ,z 

przeznaczeniem na wyposażenie  w podręczniki , materiały edukacyjne oraz materiały ćwiczeniowe 

dla uczniów szkół podstawowych, zgodnie z zawiadomieniem Wojewody Kujawsko - Pomorskiego  

Nr WFB.I.3120.3.45.2020 z dnia 8 lipca 2020r. ( wpływ do UG 9.07.2020r.). 

2) Zwiększono dotację celową  na zadania zlecone  gminie w wysokości 115,05 zł , z 

przeznaczeniem na sfinansowanie wypłat zryczałtowanych dodatków energetycznych dla odbiorców 

wrażliwych energii elektrycznej oraz koszty obsługi tego  zadania realizowanego przez gminę , 

zgodnie zawiadomieniem Wojewody Kujawsko - Pomorskiego  Nr WFB.I.3120.3.46.2020 z dnia 8 

lipca 2020r. ( wpływ do UG 9.07.2020r.). 

3) Zaplanowano dotację celową w ramach programów finansowanych z udziałem środków 

europejskich w wysokości 538.284,29 zł na zadanie inwestycyjne pod nazwą „ Rozbudowa 

istniejącego budynku Przedszkola Samorządowego w Gąsawie na terenie działki nr 155/4 w obrębie 

ewidencyjnym Gąsawa”. Jest to płatność końcowa po rozliczeniu inwestycji , zgodnie ze złożonym 

wnioskiem z IV 2019r. . 

4) Zaplanowano dotację w kwocie 6.000,00 zł  w ramach projektu "Wsparcie osób starszych i kadry 

świadczącej usługi społeczne w zakresie przeciwdziałania rozprzestrzeniania się COVID-19, 

łagodzenie jego skutków na terenie województwa kujawsko - pomorskiego" , zgodnie z umową Nr 

ROPS/GRANT/58/2020 z dnia 8 lipca 2020r. o powierzenie grantu zawartą z Regionalnym 

Ośrodkiem Polityki Społecznej w Toruniu ,a Gminą Gąsawa.  Realizatorem tego projektu będzie 

Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej  w Gąsawie . Całkowity koszt grantu 6.000,00 zł , z tego: 

płatność ze środków europejskich 5.368,42 zł , dotacja celowa z budżetu krajowego 631,58 zł. 

Po stronie wydatków zwiększono  budżet o kwotę 119.451,46 zł w tych pozycjach na  które 

otrzymano  środki finansowe  oraz dokonano zmian w poszczególnych działach klasyfikacji 

budżetowej, a mianowicie : 

Dział 600 Transport i łączność  

W dziale tym zmniejszono wydatki inwestycyjne z funduszu sołeckiego Łysinin o kwotę 2.775,87 zł 

z zadania pod nazwą "Kontynuacja budowy chodnika , droga gminna do Zakładu Rybackiego"., 

zgodnie z Uchwałą nr 1/2020 Zebrania Wiejskiego Sołectwa Łysinin z dnia 5 czerwca 2020 roku. 
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Ponadto zaplanowano wydatki w formie dotacji celowej w wysokości 5.000,00 zł, jako pomoc 

finansowa dla gminy Bircza na usuwanie skutków klęski żywiołowej spowodowanej ulewnymi 

deszczami w m-cu czerwcu 2020 roku na terenie gminy. 

Dział 700 Gospodarka mieszkaniowa  

W dziale tym dokonano przeniesień wydatków między paragrafami klasyfikacji budżetowej o kwotę 

2.500,00 zł tj. zmniejszono zakup usług remontowych , a zaplanowano wydatki na pokrycie kosztów 

postępowania  komorniczego  na podstawie postanowienia Sądu Rejonowego w Żninie sygn. akt I 

Ns 40/19 z dnia 18.02.2020r. 

Dział 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa  

W dziale tym dokonano korekty wydatków między paragrafami klasyfikacji budżetowej o kwotę 

2.350,00 zł tj. zmniejszono zakup materiałów i wyposażenia  , a zaplanowano dotację celową dla 

jednostki OSP w Gąsawie na współfinansowanie zakupu sprzętu ratowniczego , w tym: 

1)  zakup sprzętu ratowniczo - gaśniczego o wartości 15.700,00 zł , z czego : dotacja z WFOŚiGW w 

Toruniu  15.000,00 i udział własny 700,00 zł ( środki samorządowe) 

2) zakup sprzętu ratowniczego "Mini nożyce hydrauliczne" o wartości 12.000,00 zł , z czego : 

dotacja celowa z Komendy Głównej Państwowej Straży Pożarnej w Warszawie  10.368,00 zł i udział 

własny 1.632,00 zł ( środki samorządowe 1.650,00 zł) , zgodnie z wnioskiem OSP w Gąsawie z dnia 

7 lipca 2020 roku. 

Ponadto zmniejszono wydatki o kwotę 5.000,00 zł z zarządzania kryzysowego , a przeznaczono jako 

pomoc finansowa dla gminy Bircza na usuwanie skutków klęski żywiołowej spowodowanej 

ulewnymi deszczami w m-cu czerwcu 2020 roku na terenie gminy. 

Dział 801 Oświata i wychowanie 

W dziale tym zwiększono  wydatki z dotacji celowej na zdania zlecone o kwotę 10.136,41 zł, z 

przeznaczeniem na wyposażenie  w podręczniki , materiały edukacyjne oraz materiały ćwiczeniowe 

dla uczniów szkół podstawowych 10.035,70 zł oraz koszty realizacji tego zadania 100,71 zł, 

Dział 852 Pomoc społeczna 

W dziale tym zwiększono wydatki z dotacji celowej o kwotę 115,05 zł z przeznaczeniem na 

sfinansowanie wypłat zryczałtowanych dodatków energetycznych dla odbiorców wrażliwych energii 

elektrycznej. 

Dział 853 Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej 

W dziale tym zaplanowano  wydatki w kwocie 6.000,00 zł na realizację projektu "Wsparcie osób 

starszych i kadry świadczącej usługi społeczne w zakresie przeciwdziałania rozprzestrzeniania się 

COVID-19, łagodzenie jego skutków na terenie województwa kujawsko - pomorskiego , z 

podziałem na:  płatność ze środków europejskich 5.368,42 zł , dotacja celowa z budżetu krajowego 

631,58 zł. 

Dział 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska  

W dziale tym zwiększono wydatki o kwotę 103.200,00 zł z przeznaczeniem na pokrycie podatku od 

nieruchomości na II półrocze 2020r. , zgodnie z wnioskiem Kierownika Zakładu Robót Publicznych 

w Gąsawie z dnia 9 lipca 2020r. 

Dział 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego 

W dziale tym zaplanowano wydatki z funduszu sołeckiego Łysinin w kwocie 2.775,87 zł, na 

następujące zadania: 

1) „ Doposażenie placu zabaw" 2.000,00 zł 

2)  „Zorganizowanie  imprez kulturalno - integracyjnych" 775,87 zł , zgodnie z Uchwałą nr 1/2020 

Zebrania Wiejskiego Sołectwa Łysinin z dnia 5 czerwca 2020 roku. 

Po dokonaniu powyższych zmian budżet gminy Gąsawa na 2020 rok przedstawia się następująco: 

dochody budżetowe 29.235.373,66 zł, wydatki budżetowe 33.482.918,93 zł, deficyt budżetowy 

4.247.545,27zł. Źródło pokrycia deficytu budżetowego to: 

1)  kredyt długoterminowy 3.250.000,00 zł    

2) pożyczka z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Toruniu 

320.000,00 zł. 

3) przychody wynikające z rozliczenia dotacji z Funduszu Dróg Samorządowych 632.146,00 zł 
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4) Pozostałość wolnych środków za lata ubiegłe 45.399,27 zł. 

W dyskusji nad projektem uchwały radny Jacek Mielcarzewicz prosił o wyjaśnienie czego dotyczy 

postępowanie  komornicze na które zostanie przeznaczone 2.500,00 zł oraz skąd zostały wzięte  

środki finansowe w kwocie 103.000,00 zl na zapłatę podatku od nieruchomości przez ZRP. 

Wójt Gminy poinformował, że postępowanie komornicze .dotyczy przejęcia przez Gminę 

mieszkania  przy ul. Trzemeszeńskiej 26/5 . 

Jeżeli chodzi o kwotę 103.000,l00 zł, która została wprowadzona do budżetu gminy  na zapłacenie 

podatku od nieruchomości przez ZRP Skarbnik Gminy wyjaśniła, że są to środki z rozliczenia 

dochodów i wydatków ZRP. 

 

Uchwała Nr XXI/148/2020 w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu gminy na 2020 rok została w 

głosowaniu jawnym podjęta 12 głosami „za” ( jednogłośnie )  

 

j) zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2020 – 2030. 

Wprowadzenie do tego punktu porządku obrad sesji przedstawiła Skarbnik Gminy p., Teresa Katulska, 

projekt uchwały był również omawiany na posiedzeniach komisji Rady Gminy, nie wniesiono uwag do 

przedstawionego projektu uchwały.  

Uchwała Nr XXI/149/2020  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy została w 

głosowaniu jawnym podjęta 12 głosami „za” ( jednogłośnie).  

 

k)  wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej dla Gminy Bircza, 

Na posiedzeniu  komisji rady gminy radni zdecydowali  o udzieleniu pomocy finansowej dla Gminy 

Bircza w kwocie 5.000,00 zł , oraz o udzieleniu pomocy finansowej dla powiatu Jasielskiego  z 

przeznaczeniem na usuwanie skutków nawałnicy , w wyniku gwałtownych padów deszczu zalane 

zostały tereny , ulice i domy. 

Wójt Gminy p. Błażej Łabędzki wyjaśnił, że rozmawiał ze Starostą Jasielskim, który podziękował za 

pomoc i stwierdził że powiat poradzi sobie w związku z tym pomoc dla Starostwa Jasielskiego jest 

niepotrzebna.    

Szczegółowe warunki udzielenia pomocy oraz przeznaczenie i zasady rozliczenia środków zostaną 

określone w umowie zawartej pomiędzy Wójtem Gminy Bircza, a Wójtem sawa. W 

przypadku niezgodnego  z umową rozliczenia otrzymanych środków podlegają one zwrotowi do budżetu

sawa. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że prepozycja jest żeby przekazać kwotę 5.000,00 zł dla 

gminy Bircza podziękował  wszystkim mieszkańcom i sołectwom które się zaangażowały w zbiórkę 

darów dla poszkodowanych z Gminy Bircza.  Przez trzy dni zebrali mnóstwo żywności, ubrań, pościeli 

oraz innych przedmiotów potrzebnych powodzianom.  Oprócz darów w formie rzeczowej, zbierano też 

pieniądze.  Ogółem akcja zbierania pieniędzy zakończyła się sumą 5,5 tys. zł. Podziękował również p. 

Wacławowi Górnemu za udostępnienie pomieszczeń do składowania przyniesionych darów.  

Uchwała nr XXI/153/2020 w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej dla Gminy 

Bircza została podjęta 12 głosami „za” ( jednogłośnie ). 

 

Ad.8.  

Przewodniczący Rady Gminy p. Mariusz Kazik odczytał wniosek, który został złożony do Rady Gminy 

przez Kancelarię Radców Prawnych TYLOCH § KUSS w imieniu Pana Piotra Horki oraz Przemysława 

Jagodzińskiego o podjęcie uchwały w sprawie udzielenia przedsiębiorcom ulgi w zakresie podatku od 

nieruchomości dla grupy przedsiębiorców w branży związanej ze świadczeniem usług transportu. 

Jednocześnie Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że na dzień. dzisiejszy  wniosek ten jest niezasadny  

ponieważ wnioskodawcy już podatek uregulowali. 

Radna Danuta Tomaszewska zaproponowała żeby wniosek został rozpatrzony przez komisję skarg 

wniosków i petycji. 

Radni jednogłośnie  uznali, że wniosek należy skierować do rozpatrzenia przez komisję skarg wniosków i 

petycji. 
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Ad.9. Debata nad Raportem o stanie Gminy Gąsawa za rok 2019. 

 

Na początku Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że nikt z mieszkańców nie złożył wniosku o 

udział w debacie w związku z tym w dyskusji nad debata mogą wziąć udział tylko radni bez ograniczeń 

czasowych. Radni również otrzymali raport z którym mogli się zapoznać. 

Wójt Gminy p. Błażej Łabędzki –  mówił o tym ze radni otrzymali szczegółowy raport o stanie gminy za rok 

2019. Stwierdził również że pod względem inwestycyjnym rok 2019 dla gminy Gąsawa był nie najgorszy 

udało się pozyskać dodatkowe środki finansowe i je wykorzystać na infrastrukturę drogową, wodociągową 

Rok 2019 był jednym z lepszych w tej kadencji w miarę możliwości własnych i możliwości pozyskania 

środków zewnętrznych jest to realizowane. 

p. Mariusz Kazik Przewodniczący Rady Gminy nawiązał do tego, że praca nad raportem jest różna a 

włodarze przedstawiają go na sesjach szczegółowo lub mniej szczegółowo. Jeżeli miałbym mówić o 2019 

roku pewne rzeczy ruszyły do przodu szczególnie –pozyskiwanie środków finansowych wynika to nie tylko 

z raportu ale również z wiedzy radnych co będzie dalej to czas pokarze.  

Radny Jacek Mielcarzewicz zwrócił się do Wójta Gminy z pytaniem czy Gmina Gąsawa posiada Gminny 

Program Opieki nad Zabytkami ponieważ z raportu wynika że Wojewoda Kujawsko Pomorski decyzja 

nadzorczą uchylił tą uchwałę. 

Wójt Gminy odpowiedział, że decyzją nadzorczą została uchylona uchwala która była podejmowana w 

miesiącu lipcu i kolejna uchwała został podjęta na sesji m-cu wrześniu i ta uchwała obowiązuje i Gmina 

posiada Gminny Program Opieki Nad Zabytkami. 

Mariusz Kazik Przewodniczący Rady Gminy nawiązał do zagospodarowania terenu płazy w Chomiąży 

Szlacheckiej gdzie całkowity koszt wynosił 350.000,00 zł z tego dotacji 219.000,00 zł w związku z tym 

pytał z czego wyniknęła taka duża kwota ponieważ dotacja była początkowo zupełnie na innym poziomie – 

kwotowo było to samo ale w przeliczeniu dofinansowanie wynosiło 80 % a teraz jest to zaledwie 60% w 

związku z tym pytał z czego wyszły tak wysokie koszty jeżeli chodzi o te 350.00,00 xzł czy jest to jest błąd 

drukarski w raporcie czy w rzeczywistości tyle wyszło. 

Wójt Gminy p. Błażej Łabędzki odpowiedział wyjaśnił, że ta wysoka kwota  jest to wartość przewidywana 

przy przystępowaniu realizacji inwestycji. 

Radny Józef Goc – nawiązując do zagospodarowania płazy i budowy pomostu tak wysokie koszty są 

związane z tym, że były robione roboty dodatkowe i z tego były dodatkowe koszty. Wyjaśnił, że komisja 

rewizyjna Rady  Gminy, szczegółowo się tą sprawą zajmowała i papierowo to wszystko dobrze wyglądało.   

Podkreślił również to, że komisja rewizyjna w trakcie przeprowadzania kontroli nad tą inwestycją  miała 

trudności z dostępem do dokumentacji były pisane pisma o wyjaśnienia niektórych kwestii do różnych 

instytucji jak również do projektanta  i pozostały bez odpowiedzi. Po zakończeniu kontroli inwestycji „ 

zagospodarowanie płazy i budowa pomostu w Chomiąży Szlacheckiej komisja stwierdziła, że koszt tej 

inwestycji wyniósł 350.000,00 zł z tego dofinansowanie 61% , chociaż członkowie komisji rewizyjnej mieli 

wątpliwości czy to było słuszne jeżeli chodzi o te dodatkowe koszty. 

Wójt Gminy wyjaśnił że jeżeli chodzi o t a inwestycje w Chomiąży Szlacheckiej a szczególnie opalowanie 

było założone, ze pale mają być długości 6 metrów jednak w trakcie pracy wielkość prętu  - jednostka 

wbijania pali nie spełniała standardów dlatego tez projektant i inspektor nadzoru podjęli decyzję, żeby 

prawidłowo był wykonany ten pomost musi mieć dłuższe te pale. Jeżeli chodzi o zarzut o badania 

geologiczne dna wyjaśnił, ze nie zawsze badania te potwierdzają to co jest w rzeczywistości. 

Radny Józef Goc – zwrócił się do Wójta i zgodził się z wyjaśnieniami Wójta Gminy wyjaśnił że 

niezadowolenie komisji z przebiegu kontroli nad tą inwestycją bierze się z stąd że wykonawca nie chciał 

udostępnić ani zdjęć ani filmów z robienia tego pomostu – palowania i to powoduje podejrzenie jakie kos 

przekrętu, a okazało się że wszystkie te dokumenty znajdują się w Urzędzie Gminy ik po rozmowie z 

kierownikiem referatu zostały udostępnione.    

p. Błażej Łabędzki Wójt Gminy wyjaśnił, że te pale musiały być takie były zalecenia inspektora nadzoru jak 

również projektanta natomiast w kwestii udostępnienia dokumentacji fotograficznej czy filmowej takie było 

zastrzeżenie wykonawcy, żeby tego nie udostępniać. 

Radny Leszek Kranz przedstawił swoje spostrzeżenia dotyczące roku 2019 i przedstawił plusy i minusy 

minionego roku dla Gminy Gąsawa. plusem są pozyskane środki pozabudżetowe przede wszystkim na 

remonty dróg , została zakończona rozbudowa i  oddane do użytku skrzydło przedszkola w Gąsawie , 

pozyskano środki i wykonano remont hydroforni w Gąsawie, pozyskano środki i rozpoczęto remont hali 

sportowej bardzo cieszy to ze wnioski które były składane o dofinansowanie były dobrze zrobione i  gmina 

te środki pozyskała . Trzeba wspomnieć również o minusach które były chociażby niewyjaśniona sytuacja 

kierowników GOPS, były wątpliwości co do inwestycji plaża w Chomiąży Szlacheckiej, inna sprawa jest 
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zapłacenie wykonawcy za rachunek który  był wystawiony w roku 2019 a dotyczył prac które były 

wykonane po nawałnicy, wymienił również brak udzielanych odpowiedzi na wnioski, które sam osobiście 

składał. 

Wójt Gminy p. Błażej Łabędzki poinformował, że pracownicy na bieżąco starają się odpowiadać na wnioski 

ale może się również zdarzyć to o czym mówił radny i za to Wójt przeprosił. Co do Kierowników Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej Wójt poinformował, że jest jeden kierownik, poprzedni otrzymał 

wypowiedzenie umowy.       

radny Leszek Kranz – zwrócił się do Wójta i mówił o tym że liczy na więcej konsultacji  Wójta z radnymi 

żeby wspólnie można było podnajmować decyzje, a nie jak nieraz bywało że radni zostali postawieni przed 

faktem dokonanym.  

Wójt Gminy p. Błażej Łabędzki stwierdził, że jak najbardziej jest na to otarty i będzie się opierał na opiniach 

radnych. 

radny Jacek Mielcarzewicz zwrócił się do Wójta z prośbą o wypowiedź w sprawie geotermii ponieważ w 

raporcie o stanie gminy na ten temat nic nie ma. 

Wójt Gminy odpowiedział, że jest zawieszony nabór wniosków. 

radny Józef Goc – nawiązał do tego, że rok 2019 został rozpoczęty dość niefortunnie od kłótni o inwestycje 

w Godawach ( ogrodzenie ) , później  sprawa rachunku za nawałnicę, plaża w Chomiąży Szlacheckiej, ale 

nie był to najgorszy rok w wykonaniu. Na zakończenie dodał, że nie wie jak zagłosuje nad wotum zaufania 

,być może  poczeka na reakcje innych radnych”. 

Wójt Gminy Błażej Łabędzki zwrócił się do radnego Goca i stwierdził, że w samorządzie to jak w życiu 

niektóre sprawy udaje się załatwić, inne na przeszkody nie. W tej chwili są podłączani mieszkańcy 

Marcinkowa Górnego do hydroforni w Marcinkowie Dolnym  i również tam są problemy techniczne. 

Radna Danuta Tomaszewska – mówiła o tym, że chciałaby nawiązać do przedmówcy Leszka Kranza i 

zauważyć te wszystkie duże  inwestycje które zostały wykonane w ostatnim roku.    Podziękowała Wójtowi 

Gminy oraz pracownikom za dobrze napisane wnioski za pozyskane środki zewnętrzne i za to że budżet jest 

wyższy jeśli chodzi o kwoty finansowe. Na zakończenie podziękowała Panu Wójtowi i pracownikom za 

dobrze zrobiona pracę. 

Radny Paweł Brzykcy w imieniu Klubu Radnych  podziękował za pozyskane środki przez Pana Wójta i 

pracowników Urzędu Gminy na inwestycje, są to bardzo duże i bardzo ważne inwestycje nawet strategiczne  

chociażby drogi, hydrofornia, i  z tego korzystają wszyscy mieszkańcy naszej gminy bez względu na to w 

której części Gminy mieszkają. W życiu różnie bywa jak mówił Wójt i mogą być pewne niespodzianki które 

są związane z realizacją w pewnym czasie i pewnym terminie pewnych inwestycji i często na to wpływu nie 

mamy. Taka niespodzianka była i jest sytuacja związana z koronawirusem z ograniczeniami i problemami 

które były ale zdaniem bardzo dobrze sobie z tym poradziliśmy na zakończenie dodał że ocena działań jest 

bardzo pozytywna.  

Błażej Łabędzki Wójt Gminy stwierdził, ze sam nie wiele by zrobił gdyby nie pracownicy urzędu, radni. 

Nawiązał również do tego, że rozumie że  rodzą  różne pomysły, realizacja są emocje, ale każdy jest 

indywidualny każdy widzi to inaczej i poglądy się ścierają . Wszyscy tworzymy samorząd a podziękowania 

należą się wszystkim nie było by również tego be decyzyjności i wparcia radnych. Na zakończenie 

podziękował  za współpracę, za pomoc 

Przewodniczący Rady Gminy p. Mariusz Kazik  mówił o tym, ze trudno jest kiedy na sali spotyka się 15 

różnych osób, różnie wykształconych i z różnymi pomysłami i poglądami i Wójt jako organ wykonawczy 

który może mieć zupełnie odmienne lub zbieżne często problemy. Zwrócił się do Pana Wójta, że jest lepiej 

są nawet nadzieje, że jest bardzo dobrze ale brakuje jednej rzeczy że jeżeli jest problem to trzeba o tym 

mówić  niż tworzyć aurę tajemniczości i wtedy to się przeradza w pewne podejrzenia niedoinformowania, 

sugestie i często jest tak, że idą za tym pewne słowa  które nie mają odzwierciedlenia w rzeczywistości. 

Nawiązał do tego, że rok 2019 zaczął się fatalnie pracownicy Urzędu Gminy pisali na radnych skargi co 

radnych stawiało w bardzo złym świetle, nie powinno  tak być że pracownicy piszą skargi na radnych jak się 

później okazało bezzasadne. Urząd Gminy i pracownicy są   do wykonywania zadań lepiej lub gorzej ale nikt 

publicznie o tym nie mówi, a o problemach należy rozmawiać. Podkreślił również to, że  należy dążyć do 

jednej rzeczy żeby była współpraca miedzy radnymi, a Wójtem , zwrócił się do Wójta „chodzi  o otwartość 

na  Pana gabinet dla radnych i mieszkańców”. Niech Pan zacznie współpracować z radnymi i całym 

samorządem bo historia nas oceni jako zespół jako całość, a nie indywidualne jednostki. Nigdy nie będę 

dążyć do sytuacji żeby musiało się odbyć referendum. Społeczeństwo tak wybrało i trzeba do uszanować i tak 

trzeba pracować przez 5 lat żeby ta kadencje zakończyć i niech to się toczy dalej.” Na zakończenie dodał, że 

przed rokiem głosował przeciw wotum zaufania jak będzie dzisiaj nie wie prawdopodobnie się wstrzyma.  
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Błażej Łabędzki Wójt Gminy w kwestii opóźnień w realizacji inwestycji i wniosków zgodził się że błędy 

mogą, ale cały czas się uczymy poza tym zachodzą zmiany, ale prawda jest również że opóźnienia  są po 

stronie tych co realizują te wnioski  podał przykład rozbudowy przedszkola w Gąsawie wniosek o płatność 

został wysłany w kwietniu ubiegłego roku a pieniądze na konto Gminy wpłynęły w czerwcu tego roku, 

opóźniają się również wnioski o nabór wnioski powinny być rozpatrzone w czerwcu a okazuje się, że będą 

rozpatrzone w październiku. Na zakończenie dodał, że jest otwarty na współpracę chociaż  podkreślił że ta 

współpraca jest ponieważ są różne spotkania gdzie omawia się różne problemy. 

Mariusz Kazik Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Wójta z propozycja, żeby wszelkie inwestycje 

które mają być realizowane przedyskutować wspólnie pytać radnych jakie maja propozycje – jako przykład 

podał jedna z gmin powiatu żnińskiego. Co do wniosku jaki został złożony przez radnego Leszka Kranz dot 

uhonorowania  zawodników LKS Gąsawa za zdobyte tytuły urząd powinien jednak więcej się angażować w 

działania prospołeczne.  

Wójt Gminy poinformował ze jest dumny z wyników jakie osiągnęli gąsawscy sportowcy. Zaproponował, 

żeby uhonorowanie tych sportowców nastąpiło na sesji. 

Radny Leszek Kranz zaproponował żeby uhonorowanie nastąpiło podczas otwarcia hali sportowej po 

remoncie.  

 

Po zakończeniu dyskusji przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie  udzielenia Wójtowi wotum 

zaufania 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał uchwalę w sprawie udzielenia Wójtowi wotum zaufania. 

W głosowaniu jawnym radni 6 głosami „za” 0 głosami „przeciw” oraz 6 głosów „wstrzymujących się” nie 

przyjęli uchwały o udzieleniu Wójtowi Wotum zaufania w związku z tym Przewodniczący Rady Gminy 

stwierdził że Rada Gminy w Gąsawie nie przyjęła uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Gąsawa 

wotum zaufania za 2019 rok. Jednocześnie działając w oparciu o przepis art. 28aa ust.9 ustawy z dnia 8 

marca 1990 roku o samorządzie gminnym stwierdzam, że Rada Gminy podjęła uchwalę w sprawie 

nieudzielenia Wójtowi Gminy Gąsawa wotum zaufania za 2019 rok. 

 

Ad.10 

W tym punkcie porządku obrad radni rozpatrzyli sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2019 rok 

wraz ze sprawozdaniem finansowym gminy za 2019 rok oraz informację o stanie mienia komunalnego. 

 

Ad.10.a. 

Wprowadzenie do tego punktu porządku obrad stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.10.b. 

Skarbnik Gminy p. Teresa Katulska przedstawiła uchwałę Nr 10/S/2020 Składu Orzekającego Nr 3 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 24 kwietnia 2020 roku w sprawie wyrażenia opinii o 

przedłożonym przez Wójta Gminy Gąsawa sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy za 2019 rok wraz z 

informacją o stanie mienia. 

 

Ad.10.c. 

Przewodniczący komisji Rewizyjnej p. Józef Goc przedstawił wniosek Komisji Rewizyjnej o wykonaniu 

budżetu gminy za 2019 rok oraz wniosek o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy za 2019 rok. 

 

Ad.10.d. 

Skarbnik Gminy p. Teresa Katulska na prośbę Przewodniczącego Rady Gminy przedstawiła  

uchwałę Nr 4/Kr/2020 Składu Orzekającego Nr 3 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 20 

maja 2020 roku w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gąsawa w sprawie 

absolutorium dla Wójta Gminy Gąsawa za 2019 rok. 

W dyskusji nikt nie zabrał głosu 

Ad.10.f 

W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała Nr XXI/151/2020 została podjęta 12 głosami 

„za” (jednogłośnie) i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy odczytał uchwałę Nr XXI/152/2020 w sprawie udzielenia Wójtowi 

Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy za 2019 rok. 

Uchwała została podjęta 12 głosami „za”,( jednogłośnie)  
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Przewodniczący Rady Gminy pogratulował Wójtowi absolutorium. 

Wójt Gminy Błażej Łabędzki podziękował Radzie Gminy, za jednomyślne absolutorium,  a pracownikom za 

wkład pracy. 

 

Ad.11. 

Radna Marzena Woszczyńska pytała jak długo mieszkańcy Marcinkowa będą bez wody. 

Wójt Gminy wyjaśnił, że w dniu wczorajszym nastąpiła awaria wody i dlatego mieszkańcy nie mieli wody, 

poinformował również o tym ze została przełączona linia poboru wody dla mieszkańców Marcinkowa 

Górnego. 

Radny Józef Goc pytał czy to prawda, że  w Urzędzie Gminy ma być utworzone stanowisko Wice wójta. 

Wójt Gminy  zaprzeczył temu  

Radny Adam Adamczyk - odbyło się spotkanie z posłanką partii rządzącej w spotkaniu tym uczestniczył 

tylko Wójt Gminy oraz jeden z radnych w związku z tym zwrócił się z prośbą, żeby w przyszłości jeżeli 

będzie cos takiego miało miejsce  wydzielić 1 godzinę dla radnych, żeby mogli również zadawać pytania. 

Wójt Gminy p. Błażej Łabędzki poinformował, że jest to słuszne spostrzeżenie i przekaże tą sugestie Pani 

Poseł. 

Radny Józef Goc pytał dlaczego w spotkaniu tym uczestniczył jeden radny, który w Radzie Gminy nie pełni 

żadnych funkcji a nie było Przewodniczącego Rady – dlaczego Przewodniczący Rady nie został zaproszony 

na to spotkanie.  

Wójt Gminy  odpowiedział, że spotkanie było spontaniczne i nie zamierzone a radny Paweł Brzykcy akurat 

był w tym czasie w Urzędzie Gminy. 

Radny Jacek Mielcarzewicz również wyraził swoje niezadowolenie, że w spotkaniu z Panią Poseł nie 

uczestniczył przewodniczący Rady Gminy a radny Paweł Brzykcy, który w radzie Gminy nie pełni żadnych 

kluczowych funkcji.  

Radny Leszek Kranz pytał czy będą prowadzone konsultacje z mieszkańcami na temat gazociągu. 

Wójt Gminy odpowiedział, że  PGN przesłało ankiety, które gmina miała przesłać do przedsiębiorców 

natomiast jeżeli chodzi o odbiorców indywidualnych to prawdopodobnie będą zorganizowane przez firmę 

spotkania z mieszkańcami prawdopodobnie w miesiącu wrześniu.  

Radny Józef Goc z posiadanych informacji wie, że do Urzędu Gminy został złożony wniosek z KWOR 

Odział terenowy w Bydgoszczy dot. nieodpłatnego przekazania zabudowanej nieruchomości położonej w 

obrębie Gogółkowo ( zabytkowy pałacyk )  w związku z tym zapytał jak będzie to rozpatrzone. 

Wójt Gminy poinformował, że wniosek został przekazany do Rady Gminy, natomiast przewodniczący Rady 

Gminy wyjaśnił, ze wniosek zostanie omówiony szczegółowo na posiedzeniu komisji Rady Gminy i zwrócił 

się do Wójta z pytaniem jakie pieniądze na renowację tego Pałacu w formie dotacji jest w stanie przekazać 

KWOR. Wójt Gminy odpowiedział, że jest to bardzo enigmatyczna deklaracja, a w początkowej fazie było 

mówione o darowiźnie na rozwój gminy..  

Przewodniczący zaproponował, żeby radni zanim będą podejmować jakakolwiek decyzje pojechali do 

Gogółkowa i obejrzeli ten obiekt, natomiast do Wójta zwrócił się z prośbą żeby się zorientował jakie 

pieniądze ewentualnie na remont tego budynku KOWR byłby w stanie przekazać. 

Wójt Gminy zwrócił się do Rady Gminy i stwierdził, że przejęcie tego budynku będzie dużym obciążeniem 

dla gminy i jest poza zasięgiem naszego budżetu.  

Radny Leszek Kranz pyta również o to czy są już realizowane zadania z funduszu sołeckiego  

Wójt Gminy odpowiedział, że zadania z funduszu sołeckiego są realizowane już od czerwca  

Radny Józef Goc zwrócił się z pytaniem jakie korzyści ma gmina w związku z wprowadzeniem tarczy 4,0 

oraz o ile zmniejszyły się wpływy z CIT i PIT. 

Wójt Gminy p. Błażej Łabędzki odpowiedział, że zostanie to przedstawione na posiedzeniu komisji. 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Wójta Gminy z następującymi wnioskami: 

  naprawa 3 płotków na stadionie, 

 podnieść kostkę przed wjazdem do remizy OSP w Gąsawie ponieważ po opadach deszczu w wyniku 

nierówności stoi tam woda, 

  kiedy będzie rozpoczęta budowa chodnika w Biskupinie, 

radny Leszek Kranz – zwrócił się z pytaniem czy równiarka jest już naprawiona i czy wyjedzie na drogi 

ponieważ w sołectwie Gpodawy sa drogi które wymagały by ;przejazdu  oprócz tego wycinki krzewów jeżeli 

jest to możliwe w tym okresie, 

Wójt Gminy odpowiedział, że równiarka wyjedzie w piątek na drogi natomiast jeżeli chodzi o wycięcie 

krzewów trzeba będzie poczekać. 
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Radny Janusz Wesołowski pytał o drogę Annowo – Wiktorowo na jakim etapie jest to załatwione z 

nadleśnictwem które kiedy deklarowało również swój udział w naprawę tej drogi. 

Wójt Gminy odpowiedział, ze jest podtrzymana deklaracja poprzednich nadleśniczych, ale w tej chwili 

wszelkie ruchy finansowe zostały zablokowane przez Dyrekcje Krajową.  

Radny Józef Goc – 10.000,00 zł dla Jasła które były zarezerwowane z funduszu Zarządzania i na co te środki 

będą teraz –przeznaczone. 

Wójt Gminy wyjaśnił, że środki tez zarządzania kryzysowego  pozostaną w budżecie i będą do dyspozycji 

Gminy i nie można ich przekazać innej gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy pytał  „ potwierdził, ze te pieniądze zostają u nas pytał jednocześnie Wójta czy 

do Szpitala w Żninie zostały przekazane środki. 

Wójt Gminy odpowiedział, że jeszcze decyzja taka nie zapadła. 

Radny Jacek Mielcarzewicz z jakich pieniędzy zostanie przekazane 5.000,00 zł dla Gminy Birsza. 

Skarbnik Gminy odpowiedziała, że na nasze Zarządzanie Kryzysowe zaplanowano 70.000,00 zł i z tego 

zostało rozdysponowane  30.000,00 zł  pieniądze te zostały przekazane na zadania związane z kryzysem i w 

tych środkach była zaplanowana kwota 5.000.,00 zł dla Szpitala w Żninie. Wyjaśniła również, ze do tej pory 

z kwoty 30.000,00 zł wydatkowano 17.521,21 zł i z tych pieniędzy 5.000,00 zł poszło do działu drogi bo tak 

wstępnie ustalono z Gminą Bircza, że zostaną środki te przeznaczone na naprawę dróg. 

Radny Józef Goc – pytał również czy są prowadzone kontrole dot. podpisania umów na wywóz nieczystości 

przez letników. 

Wójt Gminy odpowiedział, że jest to sprawdzane na bieżąco. 

Radny Jacek Mielcarzewicz pytał z kolei o to czy przedsiębiorcy  tez są kontrolowani jeżeli chodzi o 

podpisanie umów na wywóz odpadów komunalnych. 

Sekretarz Gminy odpowiedziała , że jest to sprawdzane na bieżąco. 

Radny Janusz Wesołowski – podzielił się uwaga, że tyle razy pozytywnych słów słyszał na temat Gminy 

Rogowo  w związku z tym włączył sobie obrady ostatniej sesji rady Gminy w Rogowe, które odbyła się 26 

czerwca 2020 roku i tam cała Rada była w maseczkach łacznie z zaproszonymi gościuw przeciwieństwie do 

Gąsawy. Na koniec zwrócił się z prośba o przeanalizowanie ponownie tej sytuacji jeżeli chodzi o zdrowie 

obywatrewli ktorxzy sa mieszkancami naszej gminy i sa zagrozeni sa to mieszkańcy pow. 60 roku zycia . 

Przewodniczący Rady Gminy na sali w której odbywa się sesja sa zachowane wszelkie warunki 

bezpieczeństwa z tego tez względu po wcześniejszych uzgodnieniach z Wójtem,  nie sa zapraszani na sesję 

sołtysi i staramy się żeby były zachowane odpowiednie odległości. 

Wójt Gminy wyjaśnił, ze w kwestii nie zapraszania sołtysów na sesję jest to związane z bezpieczeństwem a 

nie oszczędnościami. 

Radny Janusz Wesołowski – dodał że w Rogowie są warunki lokalowe gorsze jak u nas, zwrócił się z apelem 

do radnych oraz pozostałych osób uczestniczących w sesji o zakrywanie twarzy, ponieważ w tej chwili 

występuje w tym zakresie rozluźnienie zarówno jeżeli chodzi o radnych, Wójta  i pracowników gminy takie 

informację sa przekazywane przez wyborców.  

Wójt Gminy odpowiedział, że osobiście z powodów zdrowotnych nie może nosić maseczki. 

Przewodniczący Rady Gminy nawiązał do tego, że przed wyborami kandydaci na Prezydenta spotykali się z 

wyborcami i tam również nie były zachowane warunki bezpieczeństwa jak również na posiedzeniach na 

szczeblu państwa mało kto używał maseczki i taki przekaz właśnie idzie do społeczeństwa. Jedno do tego 

podchodzą rygorystycznie inni już nie. Indywidualna sprawa się z tego zrobiła.  

 

Ad.11. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad sesji przewodniczący rady Gminy podziękował wszystkim za udział w sesji 

i zamknął obrady XXI sesji rady Gminy. 

 

 

 

Protokolant        Przewodniczący Rady Gminy 
M.M 

         Mariusz Kazik  

 

 

 


